17 August 2001

Announcement

Staff Promotion – Superintendent, Technical Service Office
To improve the Center’s operational efficiency and to effectively consolidate our resources, the management decided to integrate two service-related units – Buildings and Maintenance Unit and Farm Operations Unit – into one new office named “Technical Service Office” (TSO). The TSO will be under the Office of the Director of Administration. Mr. Jeng-hua Chen is promoted as Superintendent of the TSO and reports directly to the Acting Director of Administration. The above organizational change and Mr. Chen’s promotion become effective immediately. Your cooperation to Mr. Chen and the TSO staff is solicited and appreciated.

中心為提升工作效率、整合人力資源，養護科及農場組兩個部門合併為「技術服務科」，隸屬執行長辦公室，陳振華先生調升技術服務科科長，由執行長督導。部門合併案及人事任命於公佈後立即生效。敬請同仁與陳振華先生合作，支持此一新部門工作之開展。

- Source: Dr. Samson Tsou/Director General

Approved Donor’s Special Projects 

The funding of the following special projects have been recently approved:

Project Title
Approved Budget
Project Duration
Donor:
Council of Agriculture, ROC

1.
Forum on the ASEAN-AVRDC regional network on 
NT$1,000,000
1 Jan 2001–31 Dec 2001


vegetable research and development

Donor:
German Agency for International Cooperation


(GTZ), Germany

2.
Methods of strategic themes in rural development
US$23,500
1 Aug 2001–31 Oct 2001


(Additional support to the AARNET Forum to be 


 held at AVRDC in September 2001)

3.
Expert symposia in the sector “rural development”
Euro 18,289
1 Dec 2001–31 Mar 2002


(To support the logframe workshop on AVRDC-ARP 


 role and future strategy for Africa to be held at ARP


 from 28 Jan to 2 Feb 2002) 

4. Germplasm management of underutilized Africa
Euro 10,225
1 Apr 2001–1 Apr 2002


vegetable for improving agrobiodiversity, food 


security and increasing income of rural and urban


poor in Southern Africa

Donor:
U.S. Department of Agriculture (USDA), USA

5.
Economic analysis of the peri-urban vegetable systems
US$50,000
1 Apr 2001–30 Sep 2003

Donor:
National Institutes of Health (NIH), USA

6.
Mapping and marker-assisted selection of root rot 
US$16,000 (for the 1st year)
1 Apr 2001–30 Sep 2003


resistance

7. Donor:
International Potato Center (CIP), Peru

8. Quality assurance of agricultural products in 
US$12,679
2 Apr 2001–1 Apr 2002



peri-urban Hanoi

Donor:
Australian Centre for International 


Agricultural Research (ACIAR), Australia

8.
Impact of heavy metals on sustainability of
A$238,864
1 Jul 2001–30 Jun 2005


fertilization and waste recycling in peri-urban 


and intensive agriculture in Southeast Asia

- Source: Dr. Jürgen Friedrichsen/Deputy Director General

new email addresses

Ms. Augustina F. Robinson, graduate student of NPUST, Socioeconomics Unit, <robinson@netra.avrdc.org.tw>

Ms. Ryoko Kawai, summer student from Japan, GRSU, <ryoko@netra.avrdc.org.tw>

- Source: Shirley Chen/Computer Services Unit

visitors

A 22-person delegation from Tokyo Agricultural University will visit the Center on 20 August. They will be accompanied by Dr. Yeh Mao-sheng, Dean, Agronomy Department, National Chung-Hsing University (NCHU), and Dr. Yen Chih-hung, Agricultural Extension Center, NCHU.

日本東京農業大學師生一行廿二人，將於8月20日在中興大學農藝學系系主任葉茂生博士及農業推廣中心顏志恆博士陪同下到本中心參訪。

Six high ranking officers of the Irrigation Bureau, Dominican Republic, Silvio Carrasco, Director General, Gilberto Reynos, Deputy Director General, Juan Jose Perez, Director for Regional Irrigation, David Herrera, Director for San Juan valley area, Cesar Paniagua, Director for Planning, Nelson Cruz, Director for Organization and Training, and two persons from the private sector, Hector Gil, business person, Manuel Matos, producer, will visit the Center on 23 August. They will be accompanied by officials from the Council of Agriculture, ROC.
多明尼加水利局長卡拉司克等一行八人，將於8月23日在行政院農委會官員陪同下到本中心參訪。
- Source: Yu-hsia Huang/TPS/Program III

job Announcement

Principal Research Assistant – Plant Physiology Unit in Program I

The Plant Physiology Unit has an open position for a project-based principal research assistant. Job Objectives: 1) to implement research plan on genetic transformation of mungbean and bioassay of insecticidal activity for VrCRP protein; 2) to analyze research data and draft reports and scientific publications. Qualifications: The candidate should have an MS degree in plant molecular biology, plant genetics and breeding, or related fields; knowledge of molecular biology, genetics & plant transformation; and command of lab techniques in biochemistry and molecular biology. Experience on molecular markers and statistical analysis is a plus. Interested applicants should send curriculum vitae to Personnel Section, AVRDC, PO Box 42, Shanhua 741, Tainan, Taiwan.

植物生理組誠徵計畫研究助理一名。應徵者須有分子生物、遺傳學及育種或相關科系之碩士學位，具分子標誌及統計分析經驗者尤佳。意者請速寄履歷及中、英文自傳至亞洲蔬菜研究發展中心台南縣善化鎮郵箱42號人事室。
- Source: Felisa Wang/DAO

news from the recreation and social committee

Update on Dancing Lessons

This is a reminder that dancing lessons will continue for two more weeks. During the next class we will learn the cha cha and review the tango. The class especially needs a few more men! If you have not registered yet, you can still register for only NT$150. The class is held on the second floor of the cafeteria from 1900 to 2100 hours on Tuesday, 21 August. 

提醒所有參加週二晚上學國際標準舞的朋友們，還有兩堂課要上喔！下次上課我們要學恰恰以及復習探戈舞步，目前課堂上比較欠缺男士，還沒有來報名的，現在報名仍然只收新台幣150元！週二晚上7點到9點餐廳二樓見！
New Volleyball Court

It’s clear that AVRDC has “Volleyball Fever.” There were times this week when over 40 players were playing volleyball on the court near the Administration Building. In response, the TSO and the Recreation and Social Committee have made a temporary volleyball court out of one of the two tennis courts. This new volleyball court will allow many more people to play, and allow people to play at night. It should be lots of fun! The court will be converted back into a tennis court after the summer students leave.

近來，有超過40個人在行政大樓後方的排球場上一起打球，顯然中心有很多的「排球狂熱份子」，技術服務科及康委會為了回應這麼熱烈的情緒，已將原網球場改裝為一臨時的排球場，新的場地可容納更多的人，而且在夜間也可使用，想必在新球場上打球會獲得更多的迴響及樂趣！此一臨時排球場在暑期生結業後將恢復舊觀。

- Source: R&S Committee
Volleyball Tournament 
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The volleyball tournament is underway! The Monarchs and Training/GRSU teams are doing well in the men’s competition. The BEM and Sunshine teams are winning in the women’s competition. Photos and scoring updates will be available on the on-line edition at <http://www.avrdc.org.tw/news/home.html>. 排球賽已開打並進入白熱化！男子組的帝王蝶隊及訓練組、種原組聯隊出線，女子組則由BEM及陽光隊進級，照片以及各場比賽結果將公佈在亞蔬週刊專屬網頁上<http://www.avrdc.org.tw/news/home.html>。

Trip to Blue Lagoon Waterpark

AVRDC is planning a trip to Blue Lagoon Waterpark in Kaohsiung, on Saturday, 25 August. The Center will provide the transportation but not pay the entrance fees. The fees are NT$ 420 per adult and NT$ 330 for child (height limit is 110-130 cm). We will leave from the cafeteria at 7:30, stop by the Shanhua train station at 7:40, and be back around 17:00. If interested, contact Sky at GRSU (ext. 533) or Susan in the Pepper Unit (ext. 331) by Wednesday, 22 August! We need your personal data (name, ID number, birthday, address, and telephone number) for insurance purposes. Bring your swimsuit. You cannot bring food or soft drinks into the waterpark, but can eat in the waterpark or at a nearby McDonalds. For more information on the waterpark, go to <http://www.waterpark.com.tw>

8月25日（星期六）將舉辦高雄布魯樂谷主題親水樂園一日遊活動，中心提供交通車輛，但入園費用需各自負擔，門票：大人NT$420，小孩（110–130公分）NT$330。活動行程：早上7點30分自亞蔬餐廳前集合出發，7點40分經善化火車站前往高雄，大約在下午5點左右返回中心。請在8月22日（星期三）以前備妥投保用資料—姓名、身分證字號、出生年月日、地址、電話，向林淑娟（分機533）或林世雯（分機331）報名。請攜帶泳衣，外食不可入園，但可在園內販賣部或附近的麥當勞用餐，詳細資料可上網查詢<http://www.waterpark.com.tw>。
- Source: R&S Committee
this week’s movies in tainan and matou

Theater/Location
Film


Nan-Du 南都
(138, Yu-Ai St.)

Tel: 222-2383
The Mummy Returns  神鬼傳奇2
Jurassic Park III 侏羅紀公園3

Planet of the Apes  決戰猩球
The Lost Empire  失落的帝國
Kiss of the Dragon  龍吻
Final Fantasy  太空戰士

Nan-Tai 南台
(317, Yu-Ai St.)

Tel: 223-2426
Pearl Harbor  珍珠港
Jurassic Park III 侏羅紀公園3

Kiss of the Dragon  龍吻

Final Fantasy  太空戰士
Planet of the Apes  決戰猩球
Lara Croft: Tomb Raider

 蘿拉卡芙特古墓奇兵

Kuo-Hwa 國花
(118, Min-Chuan Rd. Sec. 2)

Tel: 226-1213
A.I.  人工智慧

Cats & Dogs  貓狗大戰
Spot  天翻地覆
Kiss of the Dragon  龍吻

Scary Movie  驚聲尖笑2

名偵探柯南5

Ma-Tou 麻豆
(106-7, Hsing-chung Rd.,

 Ma-Tou) Tel: 572-2159
Pearl Harbor  珍珠港
Along Came a Spider全面追緝令
Shrek  史瑞克

Cats & Dogs  貓狗大戰

- Source: OPC


Weather Summary (9–15 August 2001)









Temperature ((C)
Max

Min.

Monthly precipitation record (mm)






Absolute
36.1

22.5

Accumulation to date
57.0



Weekly mean
35.1

22.5

Normal (August)
416.7



Normal (August)
32.2

24.5











Yearly precipitation record (mm)




Relative humidity (%)

96.1

48.3

Accumulation to date
1582.0



Evaporation (mm)

38.1


Normal (January to August)
1535.1























